
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: Lördag 10 september kl 10:00  

Plats: Fyrunga bygdegård 

Närvarande: Björn Westling, Bo Roos, Leif Axelsson, Bengt Larsson, Thomas Johansson, Roland 

Andersson, Ann Ohlsson, Hans Bogeskär, Hans Brolin 

 

1. Mötets öppnande 

Thomas öppnar mötet. 

 

2. Val av justerare 

Hans Bogeskär utses att justera protokollet. 

 

3. Föregående protokoll 

Vi godkänner föregående protokoll. 

 

4. Distriktets hemsida 

Leif och Bengt informerar om distriktsträffen kring BIT samt arbetet med det historiska materialet 

på hemsidan. 

Största delen av utbildningen var på generell nivå, vissa fördjupningar förekom. Mycket arbete 

återstår och det finns inget klart slutdatum.  

Bengt berättar att vi kommit ganska långt i hanteringen av gamla protokoll, vi ser ett exempel och 

planerar att öppna för medlemmar nästa styrelsemöte. 

 

5. Ekonomi 

Bengt går igenom förslaget till budget för 2016/2017. Vbf gick 2015/16 plus med c:a 300 kr, 

budgeten för nästa år planeras till -6000 kr.  

 

6. Verksamhetsberättelse 

Thomas går igenom förslaget till verksamhetsberättelse för 2015/2016. Styrelsen godkänner och 

undertecknar verksamhetsberättelsen.  

 

7. Rapport från SBF 

Förbundet har startat upp en juniorsatsning, ledd av Martin Löfgren. För BIT så pågår arbete i en 

projektgrupp, budgeten hålls för 2016, men mesta av verksamheten övergår nu till ordinarie 

personal.  

 

8. Utbildning – TL steg 1 

Thomas rapporterar från den kurs som genomförts i augusti. Den uppskattades av deltagarna  och vi 

fick 5 nya tävlingsledare med steg 1. 

 

9. Uppdrag från klubbträffen kring division IV 

Diskussion kring hur vi går vidare med klubbträffens önskan om att det ska vara möjligt att ta in 

reserver från andra klubbar i division IV. Efter kontakt med tävlingskommittén finns inga 

möjligheter till undantag. Thomas informerar om detta på årsmötet, klubbar kan fortfarande 

motionera om detta till förbundets nästa årsstämma. 

 

  



10. Ny lagtävling till våren 

Bengt/Thomas rapporterar kring möjligt upplägg. Styrelsen undersöker intresse för vem som kan 

tänka sig att arrangera tävlingen, Alingsås försöker arrangera 22 april. Vi kommer använda Östra-

Mellansvenskas mall för handikapp. Vi spelar minsta brickantal för silverpoäng per match som är 6 

brickor. 

 

11. Klubbträffens framtid 

Ordförandens förslag, Då intresset för träffen är vikande avstå från att arrangera klubbträff 

2016/2017 samt att överväga andra sätt att förankra distriktets verksamhet. Styrelsemötet håller med 

och vi informerar om årsmötet att vi tänker förnya upplägget. 

 

12. Heltalsvariant av ny VP-skala 

Bo rapporterar kring arbetet med ny VP-skala, vi beslutar använda 25-0 skalan för kval och semi i 

DM-lag samt Div 4. Övriga arrangemang använder 20-0 med decimaler. 

 

13. Fritsla BS 

Hans Brolin rapporterar kring sina kontakter med klubben. Verksamheten är nedlagd, Bengt och 

Hans hjälps åt att avsluta formellt.  

 

14. Övriga frågor 

Information om Div 4.  Vi får 5-6 lag i Borås, 4 lag i Lidköping samt 8 lag i Tidaholm. Totalt 17 

lag, prognosen är att 4 lag går upp i Div 3, i så fall erbjuds segraren i varje grupp en plats. 

 

15. Mötet avslutades 

 Thomas avslutar mötet. 

 

 

 

 

 

________________   ______________ 

Bo Roos    Hans Bogeskär 

 

 



Protokoll för styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Sundlergymnasiet, Vårgårda. tisdag 22 november kl 18:00  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Christer Swenson, Ann Ohlsson, Bengt Larsson, Björn 

Westling, Hans Bogeskär, Hans Brolin, Gullvi Högberg. 

 

1. Mötets öppnande 

Thomas öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

 

2. Val av justerare 

Bengt Larsson justerar protokollet. 

 

3. Föregående protokoll 

Vi godkänner föregående protokoll.  

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt informerar om arbetet med det historiska materialet på hemsidan. 1940-talet är färdigt för 

publicering efter mötet. 

Bengt har börjat med 40-talets protokoll och dokument, dessa är nu färdiga för publicering, 50-talet 

arbetas med. Thomas skriver en introduktion och sedan öppnar vi för medlemmarna.  

 

5. Ekonomi 

Bengt rapporterar kring konsekvenserna av parantalet i DM-tävlingar m m. 

Kvaltävlingarna i både mixed och veteran har minskat i antal par, den totala effekten av det kan ses 

först efter att samtliga distrikt har anmält sina deltagarantal. 

 

6. Rapport från SBF 

Ann rapporterar från styrelsearbetet i förbundet. 

Händer för tillfället ganska lite, ansökan till RF pågår. Diskussioner förs om att genomföra en 

Bridgens Dag hösten 2017 för nytillkomna medlemmar. 

 

7. Ny lagtävling till våren 

Hans Bogeskär rapporterar kring Alingsås BS möjligheter att genomföra arrangemanget. 

VBF blir 70 år 2017, vi firar det med en jubileumstävling för lag. Lokalen är ledig, 22 april 2017, 

finns plats för 12 lag med enkel utökning vid behov. Handikappberäkningen sker enligt mall från 

Östra Mellansvenska, ca 6 brickor per match ger silverpoäng i varje match. Vi spelar ca 9 matcher, 

blir antal lag tillräckligt så spelar vi enligt modell Gröna Hissen. Bosse skriver förslag till en 

inbjudan, och skapar en nyhet på hemsidan. Hans tar fram en budget till nästa möte. Vi riktar oss 

mot lag främst från distriktet. 

 

8. Fritsla BS 

Ordförandens förslag: Klubbens utträde ur förbundet dokumenteras i protokollet. 

Fritsla har begärt utträde ur förbundet och har tagits bort från hemsidan. 

 

9. Rapport kring division IV 

Christer och Hans Brolin rapporterar kring årets spel. 

Borås/Ulricehamn har haft en serie på 6 lag, vanns av Ulricehamn Linnea,  som tackar nej till div 

III. Borås är tillfrågade om platsen. 

I Suntak/Stenstorp hade vi 8 lag, där lag SanVic vann före Tibro, båda går upp i div III. 

I Lidköping ställde 4 lag upp, Levene Kent vann och avancerar till div III. 

 

 



10. Planering av semifinaler i DM lag 

Startande lag i DM är Alingsås 10, Borås 7, Lidköping 4, Skövde 4, Tidaholm/Stenstorp 6, Tibro 4, 

totalt 35. Vi skall ha 12 lag i final och semifinalerna spelas i Vårgårda, Lidköping och Stenstorp.  

Från Alingsås går placering 1,2 och från Borås placering 1 direkt till final, plats 3–5 i Alingsås och 

plats 2–4 i Borås möts i semifinal om 3 finalplatser, totalt 6 finallag från 17 kvalande. 

I Lidköping spelar 3 lag från vardera Lidköping och Skövde, i Stenstorp spelar 3 lag från vardera 

Stenstorp/Suntak och Tibro, totalt 6 finallag från 18 kvalande. I semifinalen spelas barometerlagda 

givar, om det är deltagande lags önskemål.  

Finalen spelas över tre tillfällen, lördagarna 11 och 18 febuari, förslagsvis i Skövde/Tibro respektive 

Herrljunga/Borås, match 1–5. Avslutande 6 matcher spelas sedan lördag/söndag 4/5 april i 

Falköping. 

 

11. Övriga frågor 

a. DM-lag inför nästa år, vi diskuterar olika sätt att hantera färre spelplatser och färre speltillfällen. 

Vi funderar på alternativ under våren och tar upp frågan igen. 

b. VBF:s diplom finns hos sekreteraren, dessa är utmärkta att dela ut vid t.ex. en jubileumstävling. 

 

12. Nästa möte, vi träffas i Tibro 24/1 2017 18:30.  

 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

Justeras 

 

 

________________   ______________ 

Bo Roos    Bengt Larsson 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: tisdag 24 januari kl 18:30 i Tibro  

Närvarande: Thomas Johansson, Bo Roos, Gullvi Högberg, Hans Brolin, Bengt Larsson, Leif 

Axelsson, Ann Ohlsson, Björn Westling, Christer Swenson. 

 

Dagordning 

 

1. Mötets öppnande 

 

2. Val av justerare, Bengt Larsson 

 

3. Föregående protokoll, vi godkänner föregående mötes protokoll 

 

4. Distriktets hemsida 

Bengt berättar att 50-talet är färdigt för publicering, men vi saknar dokument för åren 1954-1960. 

Thomas skriver en nyhet på hemsidan och ber samtidigt klubbarna leta i sina arkiv.  

 

5. Ekonomi 

Bengt informerar om aktuell ställning i ekonomin. Vi har fått några fler medlemmar, men i övrigt 

följer vi budget mot ett litet underskott för året.  

 

6. Rapport från SBF 

Ann berättar om förbundet, det enda som pågår är ansökan till Riksidrottsförbundet. 

 

7. DM Lagfinal 

Christer informerar att spelplatser och tävlingsledare är klart. Finaldagar Skövde/Borås 11/2, samt 

Tibro/Herrljunga 18/2, sista helgen är Falköping 4-5/3. Spelstart är 10:00 och vi har lunchpaus på 

minst 1h. Efter denna punkt lottas spelordningen i finalen.  

 

8. Ny lagtävling till våren 

Vi går igenom Hans Bogeskärs förslag till budget för tävlingen, Alingsås fyller 75 år och VBF fyller 

70 år i år. Vi tar 500 kr/lag, vi spelar 8 matcher med 6 brickor utan halvlek. Priser delas ut efter 

handikappberäkning. VBF som medarrangör tar kostnaden för sekretariat och mästarpoäng. Vid 

överanmälan, max 20 lag, prioriteras lag från VBF. Bosse får i uppdrag att ta fram förslag till 

inbjudan tillsammans med Thomas och Bengt.  

 

9. Klubbträff  2017 

Vi diskuterar klubbträffen, och godkänner Thomas förslag att låta klubbträffen vila ett år och endast 

hålla styrelsemöte. Spelprogrammet för nästa år fastställs vid detta styrelsemöte, tisdagen 23:e maj. 

 

10. Kontakt med distriktets klubbar 

Frågan tas upp på årsmötet och vi försöker hitta ett alternativ där vi träffar klubbarna på annat sätt.  

 

11. DM Lag kommande spelår 

Konceptet med 6 kvalgrupper fungerar, men några av dem har svårt att fylla 4-5 lag. Efter 

diskussion fortsätter vi med samma koncept ett år till. 

 

12. Förtjänsttecken 

Vi tänker dela ut några diplom för vid VBF:s 70-års jubileumstävling 22 april i Alingsås, Bosse tar 

fram bra textade diplom till dess. 

 



13. Översyn av stadgar 

Thomas har gått igenom stadgarna och har föreslagit två förenklingar. Dels att det räcker med att 

föregående års resultaträkning bifogas i kallelsen, dels att styrelseledamöter får representera sin 

klubb vid årsmötet. Vi tycker förslagen är bra och tar med dessa till kallelsen till årsmötet. 

 

14. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas nästa gång 23:e maj, i Borås 18:00, Viskastrandsgatan. 

 

15. Thomas Johansson avslutar mötet och tackar Ann för förplägnaden. 



Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 

 

Tid: tisdag 23 maj kl 18:30 Plats: Borås, Viskastrandsgatan 3-5 

 

1. Thomas öppnar mötet 

 

2. Bengt justerar protokollet 

 

3. Vi godkänner föregående protokoll 

 

4. Ekonomi, årets resultat 

Bengt redovisar årets resultat, vi kommer göra en vinst på ca 7500 jämfört med budgeterat 

underskott på  ca 6000. Främst beror detta på ökat medlemsantal och minskat antal startande par i 

DM-kvalen.  

 

5. Ekonomi, budget för 2017–2018 

Vi diskuterar nästa års budget. Flera lokala klubbar håller återkommande nybörjarkurser som 

genererar nya I-medlemmar, just nu har distriktet 158 I-medlemmar varav ca 100 förvandlas till 

betalande medlemmar inför nästa verksamhetsår. Alla dessa löser inte medlemskort men vi tror att 

mängden medlemmar fortsätter på nuvarande nivå.  

När det gäller DM-kval har vi tappat stort i veteran och öppna par. Vi gör en budget med en trolig 

återhämtning i dessa grenar.  

Till hösten kommer den nya lagboken. SBF har utbildning i de nya lagarna i Örebro 12-14 januari 

2018. Vi planerar att skicka tävlingsledare som är aktiva på våra DM-finaler.  

VBF planerar för en ny lagtävling liknande den som spelades i Alingsås 22 april. 

 

6. Rapport från SBF 

Ann rapporterar från senaste styrelsemötet i Falkenberg. Nytt 5-årsavtal med Conventum i Örebro 

är nästan klart.  

Totalt 22 913 medlemmar, minskar något.  

 

7. Ny lagtävling Alingsås 

Hans berättar om jubileumstävlingen i Alingsås, välbesökt med 18 lag. Väldigt uppskattat, flera 

medlemmar har visat sin uppskattning till både Alingsås och Västergötland. Vi diskuterar olika sätt 

att fortsätta tävlingen, och att öka distriktets del i sponsringen som var 3000 kr i år. Handikappet i 

tävlingen bör ses över.  

 

8. Kontakt med distriktets klubbar 

Den mesta kontakten sker vid olika typer av tävlingar och olika typer av medlemsfrågor, främst 

direkt till olika medlemmar i styrelsen.  

 

9. Spelprogrammet 2017–18 

Vi går igenom spelprogrammet och preliminära orter, läggs ut på hemsidan så fort som möjligt. Vi 

skickar ut inbjudan till DIV4 i god tid. DM-lag och DIV4 gås igenom på nästa styrelsemöte 16 

september.  

 

10. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Årsmötet 2017-09-16, 10:00, Kvänums klubblokal i Fyrunga 

 

11. Övriga frågor 

a. Vi diskuterar riksstämman i höst, deltagare beslutas vid årsmötet.  

b. Vi beslutar att dela ut Diplom till två tidigare ledamöter, görs på årsmötet. 



 

12. Thomas avslutar mötet 

 

 

___________   ___________________ 

Bo Roos   Justeras Bengt Larsson 


